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JEGYZŐKÖNYV 

 

Elnökségi ülés 

2021. október 06. szerda 18:00 

Helyszín: Microsoft Teams / ELTE HÖK irodai tárgyaló terem (Budapest, Múzeum 

körút 4/A) 

Jelenlévők szavazati joggal 

ELTE EHÖK elnök Varga Réka 

ELTE ÁJK HÖK Nagymihály Levente 

ELTE GTK HÖK Madai Márk Valentin 

ELTE BGGyK HÖK Horváth Sára Tekla (ügyvivő elnök) 

ELTE BTK HÖK Czeglédi Barnabás 

ELTE IK HÖK Deák Dalma Annamária 

ELTE PPK HÖK Szőke Júlia 

ELTE TÓK HÖK Takács Luca Sára 

ELTE TTK HÖK Jeges Viktor Péter 

ELTE KolHÖK Nagy Viktor 

 

Jelenlévők szavazati jog nélkül 

ELTE EHÖK Szabó Tamás 

ELTE EHÖK Bajnay Márta (jegyzőkönyvvezető, elnöki 

referens) 

ELTE EHÖK Ellenőrző Bizottság Pusztai Klára (elnök) 

 

 

Napirendi pontok: 

1. Aktualitások 

2. Egyebek 
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Az elnök, Varga Réka az ülést 18 óra 07 perckor megnyitja. 

1. Aktualitások 

Varga Réka elmondja, hogy kiküldésre került az EHSzÖB új ügyrendje, melyhez nem érkezett. 

visszajelzést. Visszajelzések híján továbbítják Dr. Cseszregi Tamás, az oktatási igazgatóság 

igazgatója felé, majd megy tovább OHÜB-re is. Elmondja, hogy ez nem az októberin lesz 

tárgyalva, hanem átcsúszik novemberre.   

Események 

Varga Ráka elmondja, hogy Szabó Tamás társaságában megbeszélésen volt Dr. Scheuer 

Gyula, az ELTE kancellárjával és Dr. Borhy László, az ELTE rektorával, melyen a gólyabál 

volt a téma. Elhangzott, hogy a gólyabál februárban lesz megtartva és erre az eseményre 

szeretnének támogatást kérni. Varga Réka elmondja, hogy kancellár úr és rektor úr is pozitívan 

fogadták ezeket az ötleteket.  

Varga Réka elmondja, hogy a HÖOK Közgyűlés jelentkezési határideje október 10-e, 

vasárnap. Tájékoztatja az elnökséget, hogy küld nekik egy táblázatot, mivel Kalmár Gyöngyvér 

Bella, az ELTE HÖK gazdasági alelnökének le kell kötni ezeket az összegeket, amiket 

részvételi díjként fizetnek. Varga Réka elmondja, hogy ez a közgyűlés azért fontos, mert 

ELTE-s szempontból érintettek. Elmondja, hogy nem tisztújító közgyűlésről van szó, azonban 

több tisztségviselő kerül megválasztásra köztük Eszterhai Marcell, volt ELTE HÖK elnök is. 

Jeges Viktor Péter kérdezi, hogy milyen tisztségre jelentkezik. Varga Réka válasza, hogy 

azzal fog foglalkozni, hogy a modellt váltó egyetemeken, hogy működik a struktúra kiépítés, 

hogyan van összhangban a régi működéssel.  

Varga Réka elmondja, hogy a másik esemény az EHÖK vezetőképző, amelynek jelentkezési 

felülete kiment, a jelentkezési határidő október 10-e, vasárnap. Kéri az elnökséget, hogy 

delegáljanak minden szekcióba tagot akkor is, ha az éppen aktuális tisztségviselő nem tud 

menni. 

Jeges Viktor Péter elmondja, hogy nekik kedden lesz küldöttgyűlés és tisztségviselői 

változásokra számítanak, ebben az esetben a régi, vagy az új képviselőt érdemes elküldeniük a 

rendezvényre. Szabó Tamás megkéri Pétert, hogy erről egyeztessenek külön, azonban 

vasárnap előtt, hogy az utazás kapcsán már le tudják majd adni a potenciális létszámokat. 

Alapszabály 

Varga Réka elmondja, hogy az elmúlt két évben kezdtek el foglalkozni az alapszabállyal, 

melynek utolsó nagyobb hulláma előző év áprilisig tartott. Elmondja, hogy újra előveszik az 

alapszabályt és küldenek az elnökségi levelező listára egy dokumentumot az utolsó változatról. 

Elmondja, hogy ezt valószínű átbeszélték Dr. Pintér Mihállyal, a hallgatók ügyvédjével. 

Tájékoztatja az elnökséget, hogy a következő elnökségi ülésre vendégük lesz Dr. Pintér Mihály, 

így, hogy több idő álljon rendelkezésre, az elnökségi kezdete 17:00-ra változik.  
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2. Egyebek 

Jeges Viktor Péter elmondja, hogy az EHSzÖB ügyrendhez van kiegészíteni valója, hogy a 

szociális bizottsági tagok valamint a szociális tisztségviselők legyenek állandó meghívottjai az 

üléseknek. Varga Réka elmondja, hogy nem kell, hogy állandó meghívottjai legyenek, mert 

ezért tartják az EHSzÖB előkészítő ülését, a SzÖB-öt, ahol pedig minden kari szociális 

ügyekkel foglalkozó tisztségviselő részt vehet, és ahogy korábban az EHSzÖB-ön, itt célzottan 

átbeszélhetik ezeket az anyagokat.  

Jeges Viktor Péter elmondja, hogy van a Pedagógus Egyeztető Tanácsban   és PPT-ben nincs 

mandátuma a tanácsnak. Elmondja, hogy jó lenne, ha lenne mandátumuk és az érintett karokkal 

beszélnének. Elmondja, hogy így egyel több hallgató tag lenne a testületben, amely felvetés 

náluk kari támogatottságot élvez. Varga Réka támogatja. Továbbá elmondja, hogy a PPT és 

PET szeretnének létrehozni egy ösztöndíjat, mely a tanárképzésben kiemelkedően dolgozó 

hallgatónak és szakmódszertanos tanárokat támogatná, amely évenkénti jutalom lenne.  

Deák Dalma Annamária kérdezi, hogy a korábban nagy sikernek örvendő „Gólyakupa” 

rendezvényről mit lehet tudni, hiszen az utóbbi időben már nem volt róla kommunikáció. Varga 

Réka válasza, hogy elmarad, erről ment ki információ az eseményhez. Kifejti, hogy a tervezett 

helyszín nem tud megfelelő feltételeket biztosítani és az alacsony jelentkező szám miatt sem 

érdemes sajnos megtartani az eseményt. 

Varga Réka kéri Nagy Viktort, hogy foglalja össze a kollégiumi vezetői ülésén elhangzottakat, 

különös tekintettek a maszkviselés tervezett szabályaira. Nagy Viktor összefoglalja, ám kifejti, 

hogy ezzel kapcsolatban végleges döntés még nem született.  

Varga Réka elmondja, hogy Fábián Fanni, ELTE HÖK elnökhelyettese a közeljövőben 

egészségügyi okokra hivatkozva le fog mondani. Kéri az elnökséget, hogy kezelje bizalmasan, 

mert Fanni szeretné közölni a kabinettel.  

Varga Réka 18 óra 42 perckor lezárta az ülést. 

 

 

 

 



EÖTVÖS LORÁND TUDOMÁNYEGYETEM 
HALLGATÓI ÖNKORMÁNYZAT 

ELNÖKSÉG 

 

4 

 

 

 

Varga Réka 

ELTE Hallgatói Önkormányzat 

elnök 

 

 

Pusztai Klára 

EHÖK Ellenőrző Bizottság 

elnök 

_____________________________ 

 

 Bajnay Márta 

ELTE Hallgatói Önkormányzat 

elnöki referens 


